

9 HARI 7 MALAM

TURKIYE KLASIK

Istanbul - Bolu - Ankara - Cappadocia - Konya - Pamukkale - Bursa - Istanbul

HIGHLIGHTS !

- 📍 Lawatan ke 7 bandar di Turkiye
- 📍 Aktiviti bermain ski di Mt Erciyes (Winter sahaja)
- 📍 2 malam di Istanbul
- 📍 Percuma 'private' Bosphorus Cruise

HARI	ATURCARA	MAKAN
1	KUALA LUMPUR - ISTANBUL - BOLU - Berkumpul di KLIA untuk urusan daftar masuk. - Penerbangan dari Kuala Lumpur ke Istanbul. - Tiba di Istanbul, bertolak ke Bolu. - Daftar masuk hotel. Bermalam di Bolu.	MOB/MM
2	BOLU - ANKARA / MT ERCIYES - CAPPADOCIA - Sarapan pagi di hotel. - Bertolak ke Ankara. Melawat Anitkabir , makam Mustafa Kemal Atatürk, bapa pengasas Republik Turkiye. - Singgah bergambar di Salt Lake , tasik air masin dan tasik kedua terbesar di Turki. Atau; - Bertolak ke Mt Erciyes Ski Centre untuk aktiviti bermain ski (Musim Winter sahaja). *Tidak termasuk tiket cable car dan sewa peralatan ski - Bertolak ke Cappadocia. Makan malam dan bermalam di Cappadocia.	SP/MT/MM
3	CAPPADOCIA - Optional Tour: i. Hot Air Balloon - USD250/pax ii. Jeep Safari - USD70/pax *Anggaran harga dan tertakluk perubahan - Sarapan pagi di hotel. - Lawatan di sekitar Cappadocia termasuk Pigeon Valley, Uchisar Castle, Goreme Panorama, dan Devrent Valley (Fairy Chimneys) . - Selepas makan tengahari, melawat Underground City , penempatan bawah tanah yang dibina sebagai tempat perlindungan ketika peperangan. - Melawat Handmade Carpet Factory, Pottery Workshop, dan Jewellery Art Centre . - Makan malam dan bermalam di Cappadocia.	SP/MT/MM
4	CAPPADOCIA - KONYA - PAMUKKALE - Sarapan pagi di hotel. - Bertolak ke Konya. Dalam perjalanan singgah di Sultanhani Caravanserai , tempat persinggahan para pedagang pada zaman dahulu. - Tiba di Konya, melawat The Shrine of Mevlana Museum , kompleks makam Jalaluddin al-Rumi, dikenali sebagai seorang maulana dalam tarekat kesufian - Bertolak ke Pamukkale. Melawat Textile Outlet yang terkenal dengan barangan pembuatan dari kapas. - Makan malam dan bermalam di Pamukkale.	SP/MT/MM
5	PAMUKKALE - BURSA - Sarapan pagi di hotel. - Melawat Cotton Castle , teres mata air panas hasil daripada mendapan batu kapur dan Hierapolis Ancient City , kota lama peninggalan zaman Greek. - Bertolak ke Bursa. Melawat Turkish Delight Showroom untuk merasai dan membeli produk manisan Turki. - Makan malam dan bermalam di Bursa.	SP/MT/MM
6	BURSA - ISTANBUL - Sarapan pagi di hotel. - Melawat Ulu Camii (Grand Mosque) , masjid terbesar di Bursa dan menjadi mercu tanda senibina zaman awal pemerintahan Uthmaniyah. - Melawat Cumalıkızık Village , perkampungan lama ketika zaman pemerintahan Uthmaniyah. - Bertolak ke Istanbul. Tiba di Istanbul, menaiki bot untuk aktiviti Bosphorus Cruise Tour , menyusuri Selat Bosphorus yang memisahkan antara benua Asia dan Eropah. - Aktiviti bebas untuk membeli belah di Spice Bazaar . - Melawat serta bersiar-siar di Taksim Square dan Istiklal Street (Tertakluk masa perjalanan) - Makan malam dan bermalam di Istanbul.	SP/MT/MM
7	ISTANBUL - Sarapan pagi di hotel. - Melawat Leather Outlet , barangan pembuatan kulit asli berkualiti sambil melihat pertunjukan Fashion. - Melawat serta membeli belah di Grand Bazaar , salah satu pasar berbumbung terbesar dan tertua di dunia, mempunyai lebih 4,000 kedai menjual pelbagai barangan. - Melawat Topkapi Palace (First Courtyard) , sebuah istana lama sebagai kediaman dan pusat pentadbiran kesultanan Uthmaniyah. - Melawat Hagia Sophia (tidak termasuk tiket), sebuah gereja yang telah ditukar menjadi masjid oleh Sultan Muhammad Al-Fatih selepas penaklukan Kota Konstantinopel. Kemudian dijadikan sebagai muzium ketika era pemerintahan Mustafa Kemal Atatürk dan kini kembali dibuka sebagai masjid umat Islam. - Melawat Sultan Ahmed Mosque atau lebih dikenali sebagai Blue Mosque , terkenal dengan jubin biru seramik buatan tangan yang menghiasi bahagian dalaman masjid. - Melawat Hippodrome Square , sebuah stadium untuk perlumbaan kuda dan perlumbaan kereta kuda sewaktu zaman Greek. - Makan malam dan bermalam di Istanbul.	SP/MT/MM
8	ISTANBUL - KUALA LUMPUR - Sarapan pagi di hotel dan daftar keluar hotel. - Bertolak ke Lapangan Terbang Istanbul. - Penerbangan dari Istanbul ke Kuala Lumpur	SP/MOB
9	KUALA LUMPUR - Tiba di Kuala Lumpur.	MOB

Nota: Aturcara perjalanan tertakluk kepada perubahan

AirArabia

No Penerbangan	Dari	Ke	Berlepas	Tiba
G9 803 G9 321	KUL SHJ	SHJ IST	0315 0930	0625 1320
G9 322 G9 800	IST SHJ	SHJ KUL	1435 2145	2000 0840+1

**Jadual penerbangan tertakluk kepada perubahan*

Harga pakej dalam Ringgit Malaysia (RM) seorang dari: Harga Biasa							
Tarikh	Musim	Penerbangan	Dewasa Twin / Triple	Dewasa Single	Kanak-Kanak Berkatil	Kanak-Kanak Tanpa Katil	Bayi (< 2 Tahun)
13-Sep-2024	Summer	Air Arabia	5,490	6,390	5,290	5,090	1,000
24-Oct-2024	Autumn	Air Arabia	4,990	5,890	4,790	4,590	1,000
07-Nov-2024	Autumn	Air Arabia	4,990	5,890	4,790	4,590	1,000
16-Dec-2024	Winter	Air Arabia	5,090	5,990	4,890	4,690	1,000
23-Dec-2024	Winter	Air Arabia	5,590	6,490	5,290	5,190	1,000

Harga Pakej Termasuk	Harga Pakej TIDAK Termasuk
<ul style="list-style-type: none">✓ Tiket penerbangan pergi balik kelas ekonomi✓ Caj bahan api dan cukai lapangan terbang✓ Elaun bagasi 30kg pergi dan balik✓ Makan dalam penerbangan pergi dan balik✓ Penginapan hotel 7 malam bertaraf 4 ke 5 bintang✓ Sarapan pagi di hotel✓ Makan Halal / sesuai Muslim seperti aturcara✓ Pengangkutan bas berhawa dingin beserta pemandu✓ Pemandu pelancong profesional berbahasa Inggeris✓ Bayaran masuk ke tempat-tempat lawatan seperti aturcara✓ Ketua rombongan berpengalaman dari Tripfez Travel✓ Insuran Takaful berkelompok	<ul style="list-style-type: none">✗ Tips kepada pemandu pelancong dan pemandu bas @ RM200 seorang (wajib)✗ Perlindungan insuran tambahan✗ Perlindungan insurans bagi peserta berumur 65 tahun dan ke atas✗ Surcaj tambahan kepada harga yang ditawarkan ketika waktu puncak, perayaan, dan cuti umum✗ Servis tambahan di hotel seperti dobi, snek dan minibar dan perkhidmatan porter sekiranya tidak dinyatakan✗ Makanan dan minuman serta tiket bayaran masuk tambahan selain dari yang dinyatakan dalam aturcara✗ Caj tambahan lebih had bagasi✗ Lain-lain perkara yang tidak dinyatakan